
 
 

 
 

PŘIHLÁŠKA NA NEVOLENOU POZICI V SČSF 
 

Pozice, na kterou kandiduješ: Social evetns koordinátor 

Jméno a příjmení: Eva Kubíková 

Adresa trvalého bydliště: Okružní 384, Bohušovice nad Ohří 

 

Ročník a obor studia: 1., Farmacie 

Datum narození: 26.3.2001 

 

 

Dosavadní zapojení se do fungování SČSF či zkušenosti z jiné studentské organizace: 

 

 sportovní koordinátor SČSF (2020/2021) 

o Selfie Hunt 

o přednáška s KTV a týden proti obezitě 

 organizace maturitního plesu  

 pomoc při organizaci plaveckých závodů  

 organizace třídní akademie na ZŠ  

 organizace školního divadla na projektovém dni SŠ  

 moderování školní soutěže  

 

Tvé vize a plány na rozvinutí Spolku v nadcházejícím roce: 

 větší propojení Spolku a KTV 

 Sportovní turnaje i pro zahraniční studenty, nebo se zástupci fakulty 

o Florbal, Beach volejbal… 

o + vymyslet něco navíc (masky, převleky…) 

 Rektorský den s KTV (můžeme opět vymyslet nějakou soutěž) 

 Více prezenčních akcí, turnaj v šipkách, ping-pong (méně sportu, více social life :D) 

 Akce i pro nesportovní studenty 

o Grilování, filmové večery, taneční večery, ročníkové meetingy, klub stolních 

her… 

 



 
 

 
 

 

Motivační dopis: 

Minulý rok jsem si to neskutečně užila. I když je spolkování práce navíc, určitě to má jen 

plusové bodíky. Poznala jsem plno skvělých lidí, dozvěděla jsem se, jak spolek funguje a povedlo se 

nám zorganizovat i pár pěkných akcí. I když nouzový stav zavřel dveře všem sportovním akcím, zjistila 

jsem, že je i fajn pomáhat ostatním a trochu jim práci ulehčit. 

 

Za tento rok jsem se určitě posunula ve svých komunikačních schopnostech. Dokážu lépe 

plánovat věci, psát e-maily, zakládat formuláře, nebo přidat pár příspěvků k události na FB. 

 

Mezi mé oblíbené akce patří Selfie Hunt, ve kterém bych určitě chtěla pokračovat i příští rok. 

Myslím si, že k období Velikonoc je tato hra i celkem tematická. Dále bych chtěla více zapojit i 

nesportovní studenty. Grilovací večery, letní kino na kolejích, nebo taneční večery (třeba se zapojí i 

Mgr. Němeček :D) – cokoliv kde by se mohli lidé scházet a lépe se navzájem poznat. To si myslím, že 

v předchozích dvou letech docela chybělo.  

 

Dále se mi moc líbí spolupráce s KTV, do budoucna bych určitě chtěla pokračovat 

s propojováním PHC a volnočasových/vzdělávacích akcí, nějaké výlety, nebo s nimi plánovat další 

Rektorský den. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        12.4.2021  Eva Kubíková 

Datum, podpis kandidáta 
 

 
 


